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Bestuursleden: Ewa Mendys-Kamphorst, Caroline van Noordenne, Carrie Rond (not), Isabel Salomons, 
Annemarie Swaak, Willeke Stekelenburg, Andre Terpstra, Erfan Pourmohammadi, Vivian Geleijnse, 

 
Belangstellenden: Ingrid Pieters 
 
Schoolleiding: Raoul Majewski 
 
Afwezig: Matthijs Glerum, Alex Lagerwaard (mk), Tanja Laging (mk), Sep Pouwels (mk), Ellen de Regt 
(mk), Wendy Aendekerk (mk). 
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Opening & Vaststelling agenda: De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Voorafgaand aan de 
vergadering stelt iedereen zich kort voor. 
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Vanuit het DB: 

● Notulen OVE 6: 
� Naar aanleiding van de opmerking inzake verzuim in de notulen, volgt een nadere 

toelichting vanuit Raoul. Er is nu nog sprake van één langdurige zieke, maar 
verwacht wordt dat dit wordt opgevangen binnen korte tijd. 

� Erfan vindt dat school wat achterstanden heeft. 
� De notulen worden goedgekeurd met dank aan Ellen. 

● Jaarplanning vergaderdata: Er wordt mogelijk nog een wijziging doorgevoerd in de planning 
van de MR. De OVE-vergaderdata worden vastgesteld. 

● Voorstel binnenplein Lans: Voorstel van de heer Lans over het binnenplein: een schaaktuin. 
Dit is voorgelegd aan de schoolleiding nav de vorige vergadering. De ruimte in school is 
hier te klein voor i.v.m. de veiligheid, de vraag is of de fietsenstalling een mogelijkheid is. 
Idee wordt meegenomen. 

● Mail ouder mbt gebruik Magister: De OVE heeft een mail ontvangen van een moeder die 
zich zorgen maakt over huiswerk dat NIET in Magister wordt gezet. De onderbouw krijgt 
expliciet aandacht hiervoor i.v.m. de aandacht voor het leren plannen en de invoering van 
de Plenda. De afspraak is dat het huiswerk in de Studiewijzer staat. De Bovenbouw heeft 
geen vaardigheid om te plannen. Voor hen geldt dat het huiswerk gewoon in Magister staat. 
De ervaring van ouders is dat het huiswerk op verschillende manieren wordt aangeboden. 
Er wordt gepleit voor een eenduidige werkwijze, alles op dezelfde manier en als gekozen 
wordt voor studiewijzers dan alle studiewijzers in hetzelfde format. 

● Mail Lans: De heer Lans wil graag een bijdrage  vanuit de opgebouwde reserve 
ouderbijdrage voor het organiseren van de sponsoractie om 5 leerlingen naar Lampedusa 
te laten gaan. Hier werkt de OVE niet aan mee, omdat het geld ten goede moet komen aan 
een grote groep leerlingen. Sponsoractie is georganiseerd op 19 september. 
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Vanuit de MR: 
 

● Verslag MR/notulen MR5 (1 bijlage). Geen aanvullende vragen vanuit de oudervereniging. 
Toelichting op cameratoezicht: Daar moeten we als school heel kritisch op zijn. Hier is door 
de oudergeleding in de MR uitgebreid naar gekeken. 
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Vanuit de schoolleiding: 
 

● Afsluitng schooljaar 22-23 
o Examenresultaten: Er is echt werk aan de winkel. Snel starten met evaluatie van de 

resultaten. Het vak Muziek ging minder, indien meer aandacht wordt besteed aan 
dit vak, verkrijg je betere resultaten. Leerlingen worden ‘kansrijk” in het examenjaar 
geplaatst; maar dan moeten ze wel voldoende basis hebben. 

o Klachten ouders: Er zijn 3 formele klachten met betrekking tot het niet bevorderen 
van leerlingen, 2 daarvan zijn teruggetrokken na gesprekken met de klagers, 1 
hoorzitting w.b. de laatste klacht. 
 

● Start schooljaar 23-24: 
o Boeken en digitale leermiddelen: Dit jaar goed verlopen itt vorig jaar. 
o Nieuwe regels hoofddeksels: Zijn dit schooljaar ingegaan. Er zijn ca 5/6 leerlingen 

die een hoofddoek dragen. 
o Telefoongebruik: Telefoongebruik gaat bijzonder goed in de klassen, de telefoon 

mag niet zichtbaar zijn. In de pauze is het wel toegestaan. Kinderen worden 
waarschijnlijk wel creatiever op de Ipad. 

o Extra tijd en herkansingen SE: De herkansingsregeling is miv dit schooljaar 
aangepast. Leerlingen met oa dyslexie krijgen extra tijd bij SE-toetsen in plaats van 
een opgave minder. 

 
● Stuurgroep ICT: Er is een onderzoek gestart naar de toepassing van devices in het 

onderwijs. 
● Vertrouwenspersoon: Er is tijdelijk geen externe vertrouwenspersoon, deze heeft functie 

neergelegd. Er wordt gewerkt aan vervanging. 
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Kennismaking nieuwe leden schoolleiding: 
 

● Sharony Droogendijk, conrector Personeel & Organisatie: 
Zij is dit schooljaar gestart met 25 (!) nieuwe collega’s. Er zijn wat langdurige zieken, maar 
daar wordt gezocht naar een oplossing. Voor het vak Levensbeschouwing is nog geen 
vervanging, Collega’s vangen deze lessen op. Voor 2 4-VWO-klassen is het niet gelukt om 
vervanging te zoeken.  Vanuit de OVE wordt aangegeven dat er zorgen zijn  mbt de 
toetsweken voor deze klassen. 
 

● Frank Stoker, conrector 4 en 5 HAVO: 
Havo 5 staat een groot percentage op niet-slagen. Focus wordt gelegd op 
Eindexamentraining. Er moet gewerkt worden aan: gedrag, sfeer en resultaatgerichtheid. 
Kinderen moeten zelf de verantwoordelijkheid pakken en ouders moeten in contact blijven 
met hun kinderen.  
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Jaarplannen 2023-2024: 
 

● Wat voorligt is een concept versie. Er zijn nog stukken in ontwikkeling. In de MR wordt de 
definitieve versie besproken. 

● Subsidie verlengde brugklas wordt ingezet en moet in het jaarplan terugkomen voor de 
verantwoording van de subsidie.  

● Internationalisering: Krijgen we dit rond voor de herfstvakantie? 
Italië is nog de enige uitwisselingsreis. De vraag is of dit volgend jaar nog haalbaar is. 
Feedback wijst uit dat de bereidheid  van kinderen plaatsen bij de gezinnen moeilijk is.  
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Bestuursaangelegenheden: 
● Concept verslag penningmeester over 2022: Ewa maakt gebruik van een standaardopzet 

ieder jaar. De reserve is teruggelopen vanwege een aantal posten die hoger zijn uitgevallen 
dan voorheen, o.a. de reisweek  voor de 2e klassen. De ouderbijdrage blijft gelijk. Niet 
geinde bijdrage in 2022 was 3%. Dit ligt in de lijn van voorgaande jaren.  De bijdrage aan 
het ondersteuningsfonds zou volledig vanuit de reserve ouderbijdrage worden gefinancierd. 
Dit is niet gebeurd, hier moeten we bij de administratie aandacht voor vragen zodat dit in 
2023 wel goed geboekt wordt.  Dit geldt ook voor de kosten van de diploma-uitreiking die 
vanuit de reserve worden gefinancierd. Tijdens de ALV in November wordt het verslag van 
de penningmeester nogmaals besproken, voorzien van een oordeel van de kascommissie. 
 

● Rooster van aftreden, werving nieuwe bestuursleden: 
Wendy is lid van de Raad van Toezicht van de Stichting Kind en Onderwijs Rotterdam 
(PO). Deze stichting gaat fuseren met LMC-VO. Omdat deze organisatie actief is op 
hetzelfde terrein als het Emmauscollege trekt zij zich terug als bestuurslid. 
Hans heeft geen kind meer op het Emmauscollege doordat zijn zoon Thijs geslaagd is voor 
zijn VWO diploma. Daardoor zijn er in elk geval 2 vacatures in de OVE die bij de komende 
ALV kunnen worden opgevuld. 
Op basis van het rooster van aftreden zijn er 7 bestuursleden waarvoor de termijn van 3 
jaar in november eindigt. Ewa, Erfan, Annemarie (waarschijnlijk 1 jaar) en Willeke zijn 
beschikbaar voor een nieuwe termijn. Ingrid treedt graag toe tot het bestuur. Aan Alex, 
Ellen en Mathijs zal worden gevraagd of ze nog beschikbaar zijn voor een nieuwe termijn in 
het bestuur.  In de komende nieuwsbrief zal een oproep worden geplaatst voor nieuwe 
bestuursleden. 
 

● Komende activiteiten op school waar OVE-bestuur aanwezig is/wil zijn: 
o 25 oktober: Open Dag 
o 29 november Info-avond ouders groep 8 

Raoul vraagt of Ike contact opneemt met Annemarie om af te stemmen of aanwezigheid 
van OVE-bestuursleden gewenst is en op welke tijdstippen. 
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Rondvraag en Sluiting  
● Romereis is verplaatst. Er zijn 45 plekken beschikbaar. Er zijn tot nu toe 80 aanmeldingen. 

De organisatie is een beetje overdonderd door de grote belangstelling na de aanpassing 
van het tijdstip van de reis. Er wordt nu gekeken naar mogelijkheden om meer plaatsen te 
creeren tijdens de reis in maart en eventueel leerlingen uit de 5e aan te bieden mee te gaan 
in mei (de reis voor de examenkandidaten). De regel is dat je bij de informatie-bijeenkomst 
aanwezig bent, anders ga je van de aanmeldingslijst.  
 

● Mentoraat klas 4: er zijn 2 mentoren. De bedoeling is om kleinere groepen aan mentoren te 
koppelen, ongeveer13-14 kinderen per groep.  
 

● Wat is de hoeveelheid tussenuren in de bovenbouw? Het gevoel bestaat dat er meer 
tussenuren zijn in de bovenbouw dan voorheen. Klopt dat? Er is gekozen voor anders 
roosteren dit jaar. Dus sommige kinderen hebben veel tussenuren. Er moet 45 uur per 
leerling ingeroosterd worden. Er is geen restrictie op het aantal tussenuren. 

 
 Sluiting 21.30 uur 
 
Datum volgende vergadering: 27 november 2023 
 
 


